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Datum 
commissievergadering 

22 juni 2017 

Onderwerp Grootschalig duurzame energie opwekken in Oss   

Volgnummer 2017-48 

Advies commissie Bespreken 

Standpunten fracties SP: de fractie vindt dat de gemeente de regie moet nemen. 
Dat betekent dat er een gemeentebrede mer voor 
windmolens moet komen en een duidelijke boodschap 

richting initiatiefnemers. Die boodschap kan dan zijn dat we 
alleen meewerken wanneer een substantieel deel van het 
rendement ten goede komt van de Osse gemeenschap. 

Want daarmee creëer je draagvlak. Zolang beide onderdelen 
ontbreken kan de fractie niet met het voorstel instemmen. 
D66: Kan zich vinden in de conclusies en aanbevelingen. De 
fractie vindt dat de mogelijkheden van zonnepanelen bij 

particulieren meer onder de aandacht moeten worden 
gebracht. 
VVD: De fractie is voorstander van particuliere initiatieven 
en adviseert positief over het voorstel. 
GroenLinks: de fractie heeft moeite met het vooraf 
vaststellen van percentages. Daar kun je weinig over zeggen 
omdat de besparingsagenda er nog niet is. Dat de 

wethouder een raadsinformatiebrief in het vooruitzicht stelt 
vind de fractie volstrekt onvoldoende. Verder vindt de fractie 
dat in het rapport van Bosch en Slabbers het landschap 
teveel leidend is. Men overweegt een motie/amendement. 
PvdA: de fractie stemt in met de toetsingscriteria, maar 
initiatieven die kansen bieden mogen niet bij voorbaat 

worden afgeschoten maar moeten op hun merites worden 
beoordeeld. Men vraagt zich af of je moet vasthouden aan 
de genoemde percentages. Verder vindt de fractie het van 
belang dat helder is welke initiatieven naar de 
gemeenteraad komen en hoe.  
VDG: De verdeling van de opgave in percentages vindt de 
fractie te vaag. Houd hier niet te strak aan vast.  Niet alleen 

inzetten op middelen maar ook op mensen (mentaliteit). 
Kijk goed naar het effect op de gezondheid bij de 
verschillende soorten energie. Alternatieven zijn wind van 
zee, gebruik van het teveel aan windmolens uit Duitsland en 
waterkracht nabij de sluis bij Lith. Wat leveren initiatieven al 
op (ook de N329)? De fractie wil de rol van de 
gemeenteraad bij de toetsing van initiatieven duidelijker 

verwoord zien.  
CDA: De ambitie is hoog en die kunnen we niet tegen elke 
prijs waarmaken. Het mag niet ten koste gaan van de 
omgeving en ondernemers moeten kunnen blijven 

ondernemen. Ambtelijke capaciteit mag niet alleen ingezet 
worden voor grotere initiatieven. Duidelijk is dat er nu wel 

iets moet gebeuren; rentmeesterschap. Men kijkt uit naar de 
besparingsagenda.  
BeterOss: we moeten vasthouden aan onze ambitie. Uit de 
werkwijze bij toetsing van initiatieven blijkt niet duidelijk op 
welke manier de gemeenteraad betrokken wordt bij het op 
te stellen projectplan. De fractie vindt dat de gemeenteraad 

 



 

 

op zijn minst geïnformeerd moet worden. De fractie beraadt 
zich nog over hoe die tekst dan zou moeten luiden.  
 

Datum raadsvergadering 6 juli 2017 

 


